
 

 

 

 

 (Le français suit l’anglais.) 

ETHICS PRACTITIONERS’ ASSOCIATION OF CANADA (EPAC) 
OFFICIAL NOTICE OF ANNUAL GENERAL MEETING (2022) 

 

Notice is hereby given that the 2022 Annual General Meeting of the Ethics Practitioners’ Association of Canada 

(EPAC) will be held online on Tuesday, June 21, from 1:15 p.m. to 2:00 p.m. EDT. 

In order to attend, register for the webinar that runs from 12:00 to 1:00 p.m. on June 21 and stay online after 

the webinar or connect by 1:15. 

You are receiving this notice because you are a paid-up member of EPAC and as such you are entitled to vote 

at the AGM. Non-members may also attend but cannot vote. Section 19 of the Association constitutional By-

law provides: 

19. Persons Entitled to be Present at Members’ Meetings Members, non-members, directors and the 

financial reviewer of EPAC are entitled to be present at a meeting of members. However, only those 

members entitled vote at the members’ meeting according to the provisions of the Act, articles and 

by-laws are entitled to cast a vote at the meeting.  

The following documents relevant to the meeting are or will be posted on EPAC’s website:  

• AGM Agenda 2022 (draft) 

• AGM Minutes 2021 (draft) 

• Financial Statements, 2021 

Please indicate your intention to attend, by email to service@epac-apec.ca.  

 

ASSOCIATION DES PRATICIENS EN ÉTHIQUE DU CANADA (APEC) 
AVIS OFFICIEL DE L’ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE (2022) 

 

Avis est donné par les présentes que l’assemblée générale annuelle de l’Association des praticiens en 
éthique du Canada (APEC) aura lieu en ligne entre 13h15 et 14h00 HAE le mardi 21 juin 2022. 
 
Si vous souhaitez participer, inscrivez-vous au webinaire qui se déroulera de 12h00 à 13h00 à la même 
date et restez à l’écoute après le webinaire ou connectez-vous avant 13h15. 
 

mailto:service@epac-apec.ca


En tant que membre cotisant de l’APEC vous avez droit à cet avis ainsi qu’à voter lors de l’assemblée 
générale annuelle. Le public est invité à assister mais sans droit de vote. L’article 19 du Règlement 
constitutionnel de l’Association prévoit : 
 

19. Personnes avec droit de présence aux réunions des membres : Les membres, les non-
membres, les administrateurs et l’examinateur financier de l’APEC on droit de présence à une 
réunion des membres. Toutefois, seulement les membres avec droit de vote à la réunion selon 
les dispositions de la loi, des articles et du Règlement de l’Association peuvent voter à la réunion. 
(Traduction libre de l’anglais)    

 
Les documents suivants pertinents à l’Assemblée se trouveront sur le site web de l’APEC : 
 

• Ordre du jour 2022 (proposé) 

• Procès-verbal de l’assemblée générale annuelle de 2021 (proposé) 

• États financiers, 2021 
 
Veuillez nous signaler votre intention d’assister à l’AGA, par courriel au service@epac-apec.ca. 
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